GW Instek GSP-9300頻譜分析儀快速掃瞄模式DEMO

這次的演示是GSP-9300 頻譜分析儀的快速掃瞄模式。
架設方式：

1. 用BNC CABLE連接GSP-9300 後面板的10MHz參考信號輸出端到GSP-9300的輸入端。
儀器操作:

1. 首先按 Frequency 鍵> Center Freq[F1]鍵>1鍵>0鍵>MHz[F2]鍵, 設定中心頻率為10MHz

2. 按 Span鍵> Span[F1]鍵 >1鍵>0鍵>MHz[F2]鍵, 設定頻段為10MHz

3. 按 Amplitude鍵> Ref Level[F1]鍵>1鍵>0鍵>dBm[F1]鍵, 設定參考準位為10dBm

4. 在頻譜分析儀上可以觀測到10MHz信號.

5. 目前的設定是正常掃瞄模式,掃瞄時間為17.9ms

6. 如果用戶需要加快掃瞄時間,可以按Sweep Mode鍵,掃瞄時間變更為307us.
7. 用戶可以用此快速掃瞄模式於捕獲瞬態信號，如藍牙跳頻信號，調諧壓控振盪器，在ISM頻帶的其他干擾信號及其他等。

8. 以上是GSP-9300 快速掃瞄模式功能的介紹.

9. 感謝您的收看

GW Instek GSP-9300 Spectrum Analyzer Fast Sweep Mode DEMO
Now, I am going to demonstrate the fast sweep mode of GSP-9300 spectrum analyzer.

First of all, connect 10 MHz reference signal output terminal from the GSP-9300 rear panel and GSP-9300 input terminal with a BNC cable.

1. Now, press frequency key, center freq (F1), input 1,0, MHz (F2) to set center frequency as 10MHz.
2. Press span key, span (F1), input 1,0, MHz (F2) key to set span as 10MHz.
3. Press amplitude key, ref level (F1) key, input 1,0, dBm (F1) key to set reference level as 10 dBm.
4. Now, 10 MHz signals can be observed from the screen.
5. The current setting is normal sweep mode which has a sweep time of 17.9ms.
6. If the faster sweep is required, users can press sweep mode key to change sweep time to 307us.
7. Users can use the fast sweep mode to capture transient signals such as Bluetooth frequency hopping signals, tuned oscillator, and other interfering signals in ISM frequency band, etc.
8. This concludes the demonstration of GSP-9300 fast sweep mode function.
9. Thank you very much for your interest in GSP-9300.
